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Porządek   posiedzenia   Komisji   Edukacji   Publicznej...  Nr 6/05 z 
dnia 23 maja 2005  r. 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Turystyka i rekreacja. – godz. 10 15 
3. Informacja o stanie przygotowań do sezonu wczasowo – 

turystycznego i w zakresie sportu. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 

 
 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jadwiga Fudala  – 
Przewodnicząca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy 6 spośród 7 osobowego 
składu Komisji co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji . 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
Radny nieobecny: Andrzej Zawada 

 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad i 
podd ała głosowaniu.  

 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w 
porządek obrad. 
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  Na obrady Komisji przybył spóźniony Radny Andrzej Zawada. 
 
 
 
Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.   
 
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala poddała pod 
głosowanie: 
 
 

Protokół Nr 5/2005 z dnia  19 kwietnia  200 5 r. 
  

 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
przyjęła  Protokół Nr 5/2005 bez uwag.  
 

 
 
Ad. 2.   Turystyka i rekreacja . 
 
 
  W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
   
  Barbara Perka Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury 

- GOK przejmie w całości  Centrum Informacji Turystycznej pod 
warunkiem zorganizowania punktu Aptecznego, na który  zostanie 
zorganizowany przetarg . JeŜeli przetarg nie dojdzie do 

rozstrzygnięcia to zostanie zorganizowany punkt Zielarski. 

Pozyskane środki z dzierŜawy tego punktu mają wystarczyć na  
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opłaty. Pozostałe dochody zostaną przeznaczone na działalność 

statutową . W Centrum Informacji Turystycznej GOK będzie 

prowadził sprzedaŜ folderów, pocztówek itp. 
GOK jako główny organizator w porozumieniu z Ośrodkami 
Wczasowymi przeprowadzi trzy imprezy tj pierwsza   związana z 
obchodami Dni Morza, druga  nawiązująca   do rozpoczęcia lata , a 

trzecia 15 sierpnia – impreza ludowa. 
 
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości w/w informację. 
 
 

Przewodnicząca Komisji ogłosiła 15 min przerwę w obradach Komisji 
tj. od godz. 11 10 do godz. 11 25  
 

Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując kolejne punkty 
porządku obrad. 

 
 

Ad. 3.  Informacja o stanie przygotowań do sezonu wczasowo – 
turystycznego i w zakresie sportu . 

 
 
  W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 

Justyna Sokołowska 
- przedstawiła informację dot. przygotowania do sezonu 2005 r w 
Gminie Ustka zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
 
Członek Komisji Andrzej Zawada 
- w spr. poboru opłaty targowej było ustalenie, Ŝe inkasentem 
będzie Pani /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 

informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/, a Pani mówi, Ŝe jeszcze 

inni inkasenci. Na Komisjach były omawiane dwa podania na 

inkasenta opłaty targowej. Okazało się, Ŝe podstawą jest uchwała 

Rady Gminy , która mówi o tym, Ŝe opłatę moŜe pobierać jedna 
osoba. Czy coś się zmieniło ?. 
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Justyna Sokołowska 
- na dzień dzisiejszy inkasentem jest Pani /* wyłączenie jawności na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na 

prywatność osoby, ale na najbliŜszej Sesji zostanie podjęta nowa 
uchwała  i ktoś jeszcze moŜe zostać  inkasentem. 
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- na Komisji podjęliśmy jednoznaczne  stanowisko o wyborze 
inkasenta. Na dzień dzisiejszy sprawa wyboru inkasenta jest 
nieaktualna poniewaŜ  Komisja zajęła juŜ stanowisko w tej sprawie 
 
Członek Komisji Andrzej Zawada 
- to znaczy, Ŝe jeŜeli  ktoś jest zainteresowany  to moŜe składać 
ofertę na pobór inkasa 
 
 
Justyna Sokołowska 
- pytanie to proszę kierować do Pani Skarbnik poniewaŜ ja się nie 
zajmuję opłatą targową 
 
 
Członek Komisji Andrzej Zawada 
- jeŜeli 4 radnych zwołałaby w trybie szczególnym Sesję Rady i 
wszyscy zdeklarowali by  Sesja odbyła się bez diet  i podjęlibyśmy 

uchwałę zmieniającą o poborze inkasa dopuszczająca dwie osoby  
to wówczas Pani Skarbnik i Sekretarz nie będą miały „związanych 

rąk” 
 
 
Justyna Sokołowska 
- jest podjęta uchwała o stawkach  opłaty targowej z dnia 26 
listopada 2004 r 
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- nie była podjęta uchwała personalnie. Będzie podejmowana na 
Sesji w dniu 17 czerwca .  
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Członek Komisji Andrzej Zawada 
- to znaczy, Ŝe do 17 czerwca Ŝadnej opłaty targowej nie będzie  się 
pobierać. W Objeździe są mieszkańcy bardzo zbulwersowani po 

uzyskaniu odpowiedzi, Ŝe Rada Gminy podjęła taką uchwałę, Ŝe 

tylko jedna osoba moŜe pobierać opłatę targową. 
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- z uzyskanej informacji są niejasności w poborze opłaty targowej 
poniewaŜ na Komisjach opiniowaliśmy podania, a okazuje się, Ŝe 

moŜe być inaczej 
 

 
Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- na Komisjach były prezentowane dwa podania na pobór opłaty 
targowej i zgodnie z opiniami Komisji inkasentem poboru opłaty 

targowej ma zajmować się Pani /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 
ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby 
Stosowana uchwała będzie podejmowana na Sesji w dniu 17 

czerwca. Nie było innych podań. Ogłoszenie było wywieszone na 

tablicy ogłoszeń i w Internecie z podanym terminem do składania 
podań . Na Komisjach rozmawialiśmy o tym, Ŝe są to pieniądze 

publiczne i jeŜeli ktoś zaproponuje innego inkasenta i  złoŜy za tę 
osobę  poręczenie to Rada moŜe taki wniosek rozpatrzyć i powołać 
inne osoby na  inkasenta w 2005 r. 
 
 
Członek Komisji Andrzej Zawada 
- pojawiła się informacja, sugestia , Ŝe być moŜe jak będzie więcej 
kandydatur to moŜe będzie przygotowana uchwała, która będzie 

pozwalała na więcej kandydatur (dwie i więcej). Na Komisji 

mieliśmy wybrać z dwóch jedna ofertę poniewaŜ taka jest 

obowiązująca uchwała. W związku z tym do 17 czerwca  jeśli będą 

te zabezpieczenia, o których Pani mówi to nic nie stoi na 
przeszkodzie, Ŝeby Rada Gminy podjęła uchwałę  by mogło być 

więcej niŜ jeden inkasent . Do tej pory było dwie zainteresowane 

osoby. 
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Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- by nie było Ŝadnych niedomówień , Pani /* wyłączenie jawności na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na 

prywatność osoby będzie pobierała opłatę targową przy udziale 
Policjanta lub z funkcjonariuszem  StraŜy Granicznej . W roku 

ubiegłym Pani /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie 

do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby zebrała największą 
opłatę targową od kiedy opłata ta funkcjonowała. Po opiniach 

Komisji została udzielona odpowiedź tej Pani , a dzisiaj radny 

mówi o innej osobie. W związku z powyŜszym proszę złoŜyć na 

Komisji wniosek i jeŜeli wniosek ten Komisja podejmie to sprawa 

zostanie przedłoŜona na Sesji Rady. 
 

 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- Komisje wypracowały jednoznaczne opinie, a na Sesji Rady 
zostanie podjęta decyzja. UwaŜam, Ŝe niepotrzebnie dyskutujemy 

nie mając dzisiaj Ŝadnych podań . Komisje juŜ  wydały opinie w 

przedmiocie sprawy. 
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości informacje w zakresie 
przygotowania do obsługi sezonu wczasowo – 
turystycznego.  

 
 

Członek Komisji Andrzej Zawada 
- wnioskuję o uruchomienie procedury  umoŜliwiającej Urzędowi 
Gminy Ustka  zatrudnienie drugiej osoby w charakterze inkasenta , 
która złoŜyła wniosek, a której odmówiono ze względu na to, Ŝe 
zgodnie z uchwałą Rady ,  opłatę targową moŜe pobierać tylko  jedna 
osoba 
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- w jaki sposób rozwiąŜemy problem podziału opłaty targowej. Nie 
widzę technicznych moŜliwości poboru opłaty targowej w m. Rowy 

przez dwie osoby. MoŜe być wyznaczona druga osoba  do m. 

Poddąbie 
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Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala poddała pod 
głosowanie w/w  wniosek:  
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  2 (A.Zawada) 
Przeciw   -  5 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów nie  
podjęła  w/w   wniosk u. Wniosek radnego Andrzeja 
Zawady nie uzyskał wymaganej większości głosów. 
 
 
 
Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala 
- jeŜeli pobór opłaty targowej był zbierany przez jednego inkasenta w 
m. Rowy i Poddąbie  to  wnioskuję  o podział inkasentów -  jeden w m. 
Rowy i jeden w m. Poddąbie 
 

 
Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala poddała pod 
głosowanie w/w  wniosek: 
 

 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  4 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów nie  
podjęła  w/w   wniosku. Wniosek radnej Jadwigi Fudali  
nie uzyskał wymaganej większości głosów. 
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 Członek Komisji Bogdan śabiński 
-  proponuję by Urząd Gminy zaproponował inny sposób pobierania 
opłaty targowej niŜ był dotychczas stosowany tj. nie tylko przez jedną 
osobę. 
Komisja zwraca się z prośbą o przedstawienie przedmiotowej 
propozycji na następne posiedzenie Komisji tj. przed Sesją. 

 
 

 
Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala poddała pod 
głosowanie w/w  wniosek: 
 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła 
wniosek radnego Bogdana śabińskiego 
 

 
 
 
Ad. 4.  Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 

 
Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala 
- przedstawiła pisma skierowane na Komisję przez 

Przewodniczącego Rady 
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Pismo Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 
Turystyki Rady Miejskiej w Ustce  
- dot. zaproszenia na posiedzenie wyjazdowe Komisji Rady 
Miejskiej w Ustce z Komisją Rady Miejskiej w Słupsku w dniu 03 

czerwca 2005 r  celem rozpoznawania rz. Słupi pod kątem 

wykorzystania jej walorów dla rozwoju turystyki w regionie 
 
 
 
  Komisja przyjęła powyŜsze do wiadomości. 
 
 
  Harcerski Klub Sportowy „Lotna” z siedzibą w Rędzikowie  

- dot. wydzierŜawienia na okres miesięcy letnich lipca-sierpnia 
2005 r cz. działki Nr 7/9 , aktualnie działki Nr 128 i 129  o pow. 

2.000 m 2 
w m. Poddąbie z przeznaczeniem na Konną Stanicę 

Harcerską 
 

 
Komisja zapoznała się z odmowną   odpowiedzią  Urzędu 
Gminy oraz petycją mieszkańców i właścicieli pensjonatów z m. 
Poddąbie. 

 
 

Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 
- nie jesteśmy przeciwni by była rekreacja konna w m. Poddąbie. 
Gmina nie ma takich terenów by spełniały wymogi na rekreację 

konną ze względów sanitarnych  (bliskie sąsiedztwo obiektów 

gastronomicznych). Zgodnie ze zmianą miej. Planu szczegółowego 

zag. przestrz. m. Poddąbie oraz zmianą miej. Planu ogólnego zag. 

przestrzennego Gminy Ustka działki, o które zwraca się Klub 

przeznaczone są  pod plac wypoczynkowy z amfiteatrem. 

Obowiązujący plan wprowadza zakaz lokalizowania funkcji 

negatywnie oddziaływujących na środowisko. Gmina chce pomóc 

Klubowi i zwróci się do Nadleśnictwa o rozwaŜenie moŜliwości 

wydzierŜawienia na rzecz Klubu części działki Nr 46/7 w m. 

Poddąbie na okres sezonu letniego z przeznaczeniem na 

rekreacyjną jazdę konną. Przez okres dwóch lat na w/w działkach 
była lokalizacja rekreacyjnej jazdy konnej lecz były cały czas 
skargi. 
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Po wysłuchaniu przedstawiciela  Urzędu Gminy, który nie 
jest negatywnie ustosunkowany do tego typu 
działalności i   podjął działania w zakresie innej 
lokalizacji, Komisja widzi potrzebę zlokalizowania Konnej 
Stanicy Harcerskiej  w sezonie letnim na terenie leśnym 
tj. na cz. działki 46/7 w m. Poddąbie. 
Lokalizacji na  działkach Nr 128 i 129  jest niemoŜliwa z 
uwagi na negatywne oddziaływanie na środowisko .  
Zainteresowani winni zgłosić się do Nadleśnictwa celem 
omówienia w/w sprawy  

 
   

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
stanowisko. 
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła 
stanowisko jak wyŜej. 
 
 
Członek Komisji Marian Szumski 
- wnioskuję o przyśpieszenie remontu kładki (mostku) na rz. Słupi w 
m. Wodnica. Postawienie znaku zakazu korzystania z kładki nie 
rozwiązuje problemu i nie likwiduje niebezpieczeństwa. 
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
stanowisko. 
 

 



- 12 – 
 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła 
stanowisko jak wyŜej. 
 
 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji  
o godz. 12 10  zamknęła obrady Komisji. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz                  JADWIGA  FUDALA 

 
 
 

 
 


